



ALBERTO CAPPATO

Biographie

Alberto CAPPATO a été nommé directeur général de Porto Antico en 2012. Un des plus importants centres de congrès d'Italie du Nord, Porto Antico propose une programmation culturelle avec des manifestations et des animations tout au long de l'année. En plus des activités principales qui sont celles de la gestion des espaces et des baux locatifs, Alberto travaille actuellement à un plan d'efficacité énergétique de la zone et un nouveau plan d'investissement permettant à Porto Antico de devenir un pôle d'attraction touristique international.

Alberto est également Vice-Président de l'IIC-Institut International des Communications, un organisme qui soutient ses membres dans le domaine de la communication et de l'organisation d'événements. Enfin, Alberto participe comme membre actif à plusieurs conseils d'administration dont celui de l'AIVP. Il est aussi Président du comité « Culture et Tourisme » de Confindustria Genova. Alberto a un PhD en Ingénierie et Economie des Transports et une Maitrise en Sciences Economiques.

Biography

Alberto CAPPATO was appointed General Manager of Porto Antico in 2012. Porto Antico offers a cultural program with events and activities throughout the year, and is one of the most important congress centers in northern Italy. In addition to the main activities, which are the management of spaces and rental leases, Alberto is currently working on an energy efficiency plan for the area and a new investment plan that will enable Porto Antico to become an international tourist attraction.

Alberto is also Vice-President of the International Institute of Communications - IIC, an organization that supports its members in the field of communication and the organization of events. Finally, Alberto participates as an active member on several boards of directors, including that of the AIVP. He is also Chairman of the "Culture and Tourism" Committee of Confindustria Genova. Alberto has a PhD in Engineering and Economics of Transport and a Masters in Economics.